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Barlinek, dnia 18 grudnia 2019r.

Pan
Michał Antosiewicz
Radny Rady Miejskiej w Barlinku

W odpowiedzi na Pana wniosek znak: RO.111.0003.5.197.2019 z dnia 29.11.2019r.
złożony na XIX sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 28 listopada 2019r. w zakresie „audytu
w sprawie sprawdzenia możliwości obniżenia opłat stałych/abonamentowych za prąd",
informuję iż płatny audyt energetyczny był wykonany w listopadzie 2014r. przez Pomorską
Grupę Konsultingową S.A. na zlecenie Gminy Barlinek. Analiza obejmowała zarówno ówczesne
oświetlenie drogowe, jak również oświetlenie obiektów gminnych (m.in. świetlice wiejskie,
szkoły, przedszkola). W wyniku audytu zostały zmienione taryfy na obiektach wskazanych przez
Wykonawcę.

W dalszym ciągu będziemy analizować możliwości zmniejszenia wydatków na
oświetlenie w obiektach gminnych, w tym wykonanie audytu w tym zakresie.

Otrzymyle,:
l. adresat;
2. a/a.
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